
PROTOKÓŁ NR XVI/2015  

Z ODBYTEJ XVI SESJI  

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

w dniu 30 grudnia 2015 r. 

 

 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu. Rozpoczęła się 

o godz. 10 00 , a zakończyła się o godz. 13 30 . 

 

 

W obradach uczestniczyli : 

 - Radni Rady Miejskiej w ustawowym składzie – 15 radnych  

Zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu.  

 

oraz:  

 

- Jarosław Perzyński – Burmistrz miasta Sierpca 

- Ewa Leszczyńska – Z-ca Burmistrza miasta Sierpca 

- Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski 

- Barbara Wojciechowska-Dobies – Sekretarz Miejski  

- Marcin Zasadowski – Radca Prawny UM  

- Dyrektorzy jednostek samorządowych  

- Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego  

- media 

 

Obradom przewodniczył Jerzy Zbigniew Stachurski – przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem obrad został radny Zbigniew Długokęcki. 

 

 

 

Do punktu 1-go – Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału miasta Sierpca.  Następnie przewodniczący obrad 

powitał wszystkich radnych oraz osoby zaproszone. Po czym stwierdził, że obecnych jest 

15  radnych w związku z czym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

 

 

 



Do punktu 2-go. Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt porządku dziennego  

wraz z zaproszeniem na sesję – załącznik nr 3,  ale pozwoli sobie go jeszcze odczytać 

dla wiadomości mieszkańców. Po odczytaniu porządku dziennego obrad zapytał radnych, 

czy mają uwagi do porządku.  

 

Pan Krzysztof Rudowski odwołał się do ustaleń radnych podczas posiedzenia Komisji Wspólnej 

w dniu 28 grudnia i złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

dziennego punktu 8a dotyczącego zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok.  

W głosowaniu jawnym, jednogłośnie ( ZA-15) wniosek formalny został przyjęty. 

 

 

Pani Barbara Gil poprosiła radnego Rudowskiego o uściślenie tematu monitoringu w mieście, 

czym dokładnie Komisja Rewizyjna zajmie się kontrolując monitoring. 

Pan K. Rudowski odpowiedział, że Komisja sprawdzi liczbę kamer, odczyty, efektywność 

monitoringu oraz ogólny stan monitoringu w mieście.  

 

 

W związku z brakiem pytań i jakichkolwiek uwag przewodniczący obrad zarządził głosowanie.  

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie ( za- 15 radnych) do realizacji następujący porządek 

dzienny obrad : 

 

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV  sesji RM. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sierpca w drugim półroczu 

2015 roku. 

6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8a. Uchwała RM  w/s zatwierdzenia rocznego Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

 Sierpca na 2016 rok.   

9. Uchwała RM w/s upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sierpcu do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

10. Uchwała RM w/s powołania Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów znajdujących się 

na terenie Gminy Miasta Sierpc oraz określenie jej składu osobowego. 

11. Uchwała RM w/ zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji ds. nazewnictwa ulic 

i placów znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc.  

12. Uchwała RM w/s nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu. 

13. Uchwała RM w/s nadania nazwy mostowi położonemu na ulicy Wojska Polskiego 

w Sierpcu 

14. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 20 lat. 

15. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

16. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 



17. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

18. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości. 

19. Uchwała RM w/s Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Sierpca na lata 2016-2021. 

20. Autopoprawka do projektu budżetu na 2016 r. 

21. Uchwała RM w/s zatwierdzenia budżetu Miasta Sierpca na 2016 r.  

22. Uchwała RM w/s zmian w budżecie miasta na 2015 r. 

23. Uchwała RM w/s ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2015. 

24. Sprawy rożne. 
25. Komunikaty. 

26. Zakończenie obrad. 
 

 

 

Do punktu 3-go. Przyjęcie protokołu z XV  sesji RM. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z XV sesji Rady Miejskiej jest do wglądu 

w sekretariacie obrad i jeżeli do końca posiedzenie nie wpłyną żadne uwagi, to zostanie 

zatwierdzony.  

 

 

Do punktu 4-go. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że w okresie między sesjami uczestniczył, na osiedlu za 

torami, w Jasełkach. Pogratulował opiekunom, pochwalił dzieci, które jego zdaniem 

wystąpiły znakomicie.  

 

Następnie pani Barbara Gil – przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej 

i  Zdrowia przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji. W/w sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Kolejne sprawozdanie przedstawił pan Zbigniew Długokęcki – przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji. W/w sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Promocji nie przedstawił sprawozdania.  

 

 

 

Do punktu 5-go. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sierpca 

w drugim półroczu 2015 roku. 

 

Pan Krzysztof Rudowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z pracy 

Komisji za drugie półrocze 2015 r. Stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

 



Do punktu 6-go. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Burmistrz odczytał najważniejsze fragmenty sprawozdania ze swojej pracy w dniach 

od 27.listopada do 23. grudnia 2015 r. Całe sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego  protokołu. 

 

 

Do punktu 7-go. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pan Wiesław Rypiński podziękował w imieniu prezesa SMLW w Sierpcu oraz własnym 

za wykonanie kanalizacji deszczowej na Jordanku, dzięki czemu budynki 

przy ul. Braci Tułodzieckich 14 b i c nie będą zalewane. 

Pani Małgorzata Kisielewska  przekazała pytanie mieszkańców o to, kiedy zostanie zdjęta 

siatka z posesji na wprost ulicy Targowej, która jest własnością miasta. Zdaniem radnej  

umożliwiłoby to przejście dzieciom do placu zabaw z ulic Piastowskiej, Targowej 

i Sempołowskiej. Obecnie muszą one zataczać duże koło, żeby dostać się na wspomniany 

plac. 

 

Interpelacja jest zaewidencjonowana w teczce Interpelacji pod poz. 97 i  stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Burmistrz zapytał czy w miejscu, o którym mówiła radna jest przejście dla pieszych, ponieważ 

chodzi o bezpieczeństwo dzieci.  

Pani M. Kisielewska odpowiedziała, że są tam pasy oraz chodnik, dlatego byłaby możliwość 

uruchomienia tego przejścia. 

Następnie radna podziękowała Burmistrzowi za szybką interwencję w związku z obszerną 

dziurą na ulicy Mieszka I.  

Pan Bogdan Bartnicki  złożył na piśmie 3 interpelacje, które dotyczą: 

 - rozmów prowadzonych ze Starostą na temat remontu chodnika przy ul. Świętokrzyskiej; 

 - budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Świętokrzyska, Piastowska,  Traugutta; 

 - informacji na temat organizacji imprezy na Osiedlu nr 4 

 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji od poz. 98 do 100. Stanowią 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 

Pani Barbara Gil  złożyła na piśmie 3 interpelacje, pisane wierszem, które dotyczą:  

 - niezrealizowanej dotychczas przedwyborczej obietnicy Burmistrza o utworzeniu komunikacji 

miejskiej dla osób starszych oraz utworzenia trasy ławeczkowej; 

 - murku w centrum miasta, który nie dość, że dziurawy pełni rolę kosza na śmieci, 

 - schodów prowadzących od ul. Narutowicza do Targowiska Miejskiego 

 

Radna Gil zaprezentowała zgromadzonym zdjęcia, które stanowiły wizualizację problemów 

opisanych w powyższych interpelacjach.  

Poza interpelacjami radna B. Gil zapytała Burmistrza czy może on porozmawiać z panią 

dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w sprawie dostępu do boiska przylegającego 



do szkoły. Jej zdaniem boisko jest niewykorzystane, a wystarczyłoby zrobić w ogrodzeniu furtki 

i dzieci oraz młodzież mieszkający na osiedli Jana Pawła mogliby grać w piłkę.  

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji od poz. 94 do 96 Stanowią 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Skrzyński poprosił Burmistrza, ze względu na liczne poprawki, o tekst jednolity 

Budżetu na 2016 rok.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że podczas posiedzenia Wspólnego Komisji radni otrzymali budżet 

wraz z załącznikiem inwestycyjnym po naniesionych poprawkach.  

 

Przewodniczący obrad przed ogłoszeniem kilkuminutowej przerwy zapytał radnych 

i mecenasa, czy istnieje możliwość powołania, przed przerwą, komisji ds. nazewnictwa, która 

w czasie przerwy mogłaby rozpatrzyć te dwa wnioski.  

Mecenas Marcin Zawadowski odpowiedział, że jeżeli radni nie zgłaszają sprzeciwu, to istnieje 

taka możliwość. 

 

 

 

Do punktu 10-go. Uchwała RM w/s powołania Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów 

znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc oraz określenie jej składu osobowego. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że podczas wspólnego posiedzenia w dniu 28. grudnia, 

radni ustalili skład osobowy w/w Komisji i poprosił o podawanie nazwisk osób, które wyraziły 

zgodę na pracę w tejże komisji. 

Radny M. Chrzanowski zgłosił radnego K. Rudowskiego, który wyraził zgodę. 

Radna Kisielewska zgłosiła radnego W. Jaworowskiego, który wyraził zgodę. 

Radny W. Rypiński zgłosił radną M. Kisielewską, która wyraziła zgodę. 

 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie ( za – 15) podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ Nr 152/XVI/2015  

w/s powołania Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów znajdujących się na terenie 

Gminy Miasta Sierpc oraz określenia jej składu osobowego. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 minut przerwy.  

 



Do punktu 8-go.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Burmistrz  udzielił następujących odpowiedzi: 

w/s siatki uniemożliwiającej dzieciom dojście do placu zabaw na skróty – wyjaśnił że 

w planach  jest budowa w tym miejscu skrzyżowania. Będzie to duży projekt realizowany 

wspólnie z MZDW. Ze względu na fakt iż znajdujące się tam skrzyżowanie nie jest legalne, 

to konieczne było zainstalowanie owej siatki. Tylko dlatego, że jest tam przejście dla pieszych 

oraz chodnik, to można zrobić  przerwę w siatce. Dodał, że w związku z tym, iż teren należy 

do miasta, w razie wypadku odpowiedzialność spoczywa na Burmistrzu, więc postara się 

on zabezpieczyć tę zmianę również pod względem formalnym. 

 

w/s chodnika przy ul. Świętokrzyskiej – wyjaśnił, że planowana na rok 2016 budowa ronda 

na skrzyżowaniu ulic Piastowskiej, Świętokrzyskiej i Traugutta  przyspieszy remont chodnika 

i wpłynie na poprawę estetyki ulicy Świętokrzyskiej.  

 

w/s środków pozyskanych z organizacji imprezy na Osiedlu nr 4  - Burmistrz poinformował 

radnego, że otrzyma odpowiedź na piśmie.  

 

w/s komunikacji miejskiej – przypomniał radnym, że na stronie internetowej widnieje 

ogłoszenie o zamiarze uruchomienia transportu miejskiego i dopiero po upływie 

wymaganego minimum półrocznego okresu publikacji , może przystąpić do realizacji. 

Obecnie opracowany jest plan przystanków, trwa organizowanie znaków na przystankach, 

miasto jest po wstępnych rozmowach z firmami transportowymi i zachęcamy do wzięcia 

udziału w konkursie. Plan jest taki, żeby wiosną 2016 roku uruchomić transport miejski.  

 

w/s ciągu ławeczek - Burmistrz poinformował, że wystąpił do Zarządów Osiedli z pismami 

w/s wskazania potencjalnych miejsc dla ławeczek, które  mają zostać zakupione 

na przełomie roku.  

 

w/s murku w centrum miasta  oraz schodów  Burmistrz odpowiedział wierszem na napisaną 

wierszem interpelację pani Barbary Gil. Otrzymał gromkie brawa i podziękowania od radnej. 

Następnie dodał, że murek zostanie naprawiony i obsadzony kwiatami. Tym razem zostanie 

podjęta próba wykonania nasadzeń wieloletnich, a nie jak dotychczas jednorocznych.  

 

w/s boiska przy Liceum Ogólnokształcącym  Burmistrz poinformował, że był wraz 

z Przewodniczącym Zarządu Osiedla kilkakrotnie u pana Starosty oraz u pani dyrektor L.O. 

w tej sprawie, zdaniem stron problem polega na wzięciu odpowiedzialności za użytkowników 

boiska.  Ze względu na fakt, że jest to teren szkoły, wymagany jest nadzór. Tacy opiekunowie 

są na Orlikach przy ZS nr 2 oraz przy SP nr 3.  To z kolei generuje koszty. Sfinansowanie kosztów 

wynajęcia pracownika, który sprawowałby opiekę nad dziećmi, jest głównym problemem 

w tej sytuacji i wstrzymuje uruchomienie boiska dla mieszkańców;  

 

 

 

 

 

 



Do punktu 8a. Uchwała RM  w/s zatwierdzenia rocznego Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej  Sierpca na 2016 rok.   

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały, a następnie zapytał czy radni mają uwagi 

do jej projektu. W związku z brakiem pytań 

 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 150/XVI/2015 

w/s zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca 

na rok 2016 

 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 9-go. Uchwała RM w/s upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sierpcu do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta 

Sierpc. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że Naczelnik WOK, podczas Komisji Wspólnej, 

szczegółowo omówił aspekty projektu uchwały, zapytał radnych czy mają jeszcze jakieś 

zapytania, uwagi. W związku z brakiem pytań  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 151/XVI/2015 

w/s upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sierpcu 

do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 



Do punktu 11-go. Uchwała w/s zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

ds. nazewnictwa ulic i placów znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc.  

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały( zał. do Uchwały Nr 153/XVI/2015 RM) Komisji 

Nazewnictwa w/s wyboru przewodniczącego. W wyniku głosowania (za- 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się  - 0) radny Krzysztof Rudowski został przewodniczącym Komisji.  

W związku z powyższym  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 153/XVI/2015 

w/s zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów 

znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 12-go. Uchwała RM w/s nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu.  

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały Komisji ds. nazewnictwa, która wyraziła 

akceptację dla wniosku WAG o nadanie nazwy ulicy położonej w Sierpcu na Osiedlu nr 1, 

w rejonie ul. E. Plater jako ul. Piotra Wysockiego  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 154/XVI/2015 

w/s nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Do punktu 13-go. Uchwała RM w/s nadania nazwy mostowi położonemu na ulicy Wojska 

Polskiego w Sierpcu 

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały Komisji ds. nazewnictwa, która przychyliła się 

do wniosku Akcji Katolickiej, Stowarzyszenia Rodzin Katolickich i Proboszcza parafii Farnej 

w Sierpcu o nadanie mostowi położonemu na ul. Wojska Polskiego w Sierpcu nazwy 

ks. Ludomira Wincentego Lisowskiego 

W związku z powyższym 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 155/XVI/2015 

w/s nadania nazwy mostowi położonemu na ulicy Wojska Polskiego w Sierpcu 

 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 14- go. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres 20 lat. 

 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że kolejne pięć uchwał zostało złożonych przez pana 

Krzysztofa Piątkowskiego, Naczelnika WAG, który szczegółowo omawiał je podczas 

posiedzenia Komisji Wspólnej. Po tym  odczytał  treść uchwały. W związku z brakiem pytań 

przewodniczący  zarządził głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 156/XVI/2015 

w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

na okres 20 lat. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 



Do punktu 15-go. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 157/XVI/2015 

w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

na okres trzech lat. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 16-go. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 158/XVI/2015 

w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 17-go. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 159/XVI/2015 

w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 



Do punktu 18-go. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

nieruchomości. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 160/XVI/2015 

w/s wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 19-go. Uchwała RM w/s Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Sierpca 

na lata 2016-2021. 

 

Przewodniczący obrad odniósł się do prac RM nad budżetem na 2016 rok, mówiąc że radni 

podchodzili do niego kilkakrotnie, prowadzili burzliwe dyskusje, żeby uzyskać konsensus. 

Dodał, że zdaje sobie sprawę z faktu iż nie wszyscy są usatysfakcjonowani w  stu procentach. 

Następnie powiedział, że ma świadomość, iż wielu radnych potrafiło spojrzeć na miasto 

całościowo, a nie wyłącznie z perspektywy własnego okręgu wyborczego. Po czym oddał 

głos Burmistrzowi. 

Burmistrz powiedział, że budżet na 2016 rok będzie jednym z największych od kilku lat. W roku 

2015 dochody wynosiły 48 mln zł, w 2016 będą wyższe o 4,5 mln zł. Podał również informację 

o zwiększeniu się, o około 6 mln zł w stosunku do poprzedniego roku, wydatków. Wydatki 

na inwestycje wzrosną o około 3 mln zł, do kwoty 8, 8 mln zł. Planowany jest również deficyt, 

który zostanie częściowo pokryty z małego kredytu oraz wolnych środków. Powiedział, że przy 

realizacji zamierzeń kolejny raz uda się zmniejszyć zadłużenie miasta. Rok 2015 był pierwszym 

rokiem, w którym udało się tego dokonać. Zadłużenie zmniejszyło się o około 1,5 mln zł, 

z  kwoty 7,6 mln zł do prawie 6 mln zł. Plan na 2016 rok to zmniejszenie zadłużenia o kolejny 

1 mln zł. Dodał, że najważniejszą inwestycją zbliżającego się roku jest budowa ulicy 

Narutowicza. Jest duża szansa, że powstanie ona w ciągu jednego roku budżetowego, 

w razie wystąpienia jakichkolwiek przeszkód najpóźniej w ciągu dwóch lat. Podsumowując 

powiedział, że z jego punktu widzenia, jako gospodarza miasta, możemy patrzeć 

z optymizmem na rok 2016.  Miasto ma zawarte porozumienia jak i zabezpieczone pieniądze 

na wszystkie planowane inwestycje.  

Pani Barbara Wierzbicka odniosła się do słów Przewodniczącego obrad, który powiedział 

że radni patrzyli całościowo na budżet, a nie tylko na własny interes. Powiedziała, że czuje 

niedosyt, ponieważ RM akceptuje budżet, w którym zaplanowane jest 220 tys. zł na wykonanie 

drogi przy ul. Kołłątaja, gdzie znajduje się tylko jeden budynek. Następnie radna podała 

przykład ul. Fredry, której stan techniczny jest fatalny, znajduje się przy niej znacznie więcej 

domów, a nie została uwzględniona w budżecie. Na koniec dodała, że w budżecie znajduje 

się wiele potrzebnych inwestycji i tylko  ta jedna powoduje jej niedosyt. Nie mniej będzie 

głosowała za przyjęciem budżetu na 2016 rok. 

 

Pan Wojciech Jaworowski  powiedział, że odnosi wrażenie, że budżet na 2016 r. nie jest 

budżetem oczekiwań wszystkich mieszkańców. Preferuje się w nim dwa osiedla, za torami oraz 



za ulicą Kościuszki. Środki nie są rozdysponowane równomiernie. Następnie dodał, że obok 

ul. Fredry należy wymienić ul. Matejki, na którą, z pierwotnego planu  450 tys. zł, będzie 

przekazane 250 tys. zł. Powiedział również, że za taką kwotę można przeprowadzić jedynie 

remont polegający na położeniu nakładki asfaltowej i wyremontowaniu chodnika, natomiast 

cała lewa strona ulicy zostanie nieruszona. Będzie to pas zieleni, który posłuży za parking 

głównie pacjentom dwóch przychodni znajdujących się na ulicach Słowackiego i Matejki. 

Powiedział, że będzie wnioskował za tym budżetem, ale ma nadzieję, że z oszczędności 

powstających w trakcie realizacji inwestycji, uda się wygospodarować środki dodatkowe 

i zrobić tę ulicę kompleksowo. 

Pan Krzysztof Skrzyński zapytał z czego wynika różnica wynosząca 4,8 mln zł, dotycząca 

inwestycji.  

Burmistrz wyjaśnił, że do kwoty 3,5 mln zł zarezerwowanych na inwestycje, które radni otrzymali 

w tabelach należy dodać kwotę zapisaną w Wieloletniej Prognozie Finansowej, znajduje się 

ona w uchwale dołączonej do uchwały budżetowej. Widnieje w niej kwota 4,8 mln zł do tego 

należy dodać wydatki na TBS, policję, straż i to powinno dać łączną kwotę około 8,8 mln zł.  

 

W związku z brakiem pytań 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 161/XVI/2015 

w/s Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2016-2021 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 20-go. Autopoprawka do budżetu na 2015 rok.  

Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie Komisje pracowały nad budżetem 

i wniosły swoje poprawki do projektu budżetu przedstawionego przez pana Burmistrza.  

Pani Wierzbicka zapytała Burmistrza, czy utworzenie zejść do Jeziórka, z okalających ulic,  

zostało zawarte w budżecie.  

Burmistrz odpowiedział, że zostaną wykonane ze środków przeznaczonych na remonty 

w 2016 roku.  

Pani Barbara Gil zapytała o schody na ul. Baczyńskiego. 

Przewodniczący obrad odpowiedział, że zostają w wersji, o której radni rozmawiali podczas 

Komisji Wspólnej.  

 

W związku z brakiem pytań  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) przyjęła Autopoprawkę 

do Budżetu na 2016 rok.  



Do punktu 21-go. Uchwała RM w/s zatwierdzenia budżetu Miasta Sierpca na 2016 r.  

 

Przewodniczący obrad zapytał kto z radnych jest za przyjęciem budżetu na 2016 rok. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 162/XVI/2015 

w/s zatwierdzenia budżetu Miasta Sierpca na 2016 r.  

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

 

Burmistrz podziękował radnym za wspólną pracę nad budżetem na 2016 rok. Powiedział, że 

na jego barkach spoczywa odpowiedzialność za realizację zadań w nim zawartych w sposób 

adekwatny do oczekiwań.  

 

 

 

Do punktu 22-go. Uchwała RM w/s zmian w budżecie miasta na 2015 r. 

 

Przewodniczący obrad  odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 163/XVI/2015 

w/s zmian uchwały budżetowej na 2015 r. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 23-go. Uchwała RM w/s ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2015. 

 

Przewodniczący obrad  odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie.  

 

 

 



Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 164/XVI/2015 

w/s ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2015 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

 

 

Do punktu 24-go. Sprawy rożne. 

 

Pani Barbara Gil zapytała Przewodniczącego RM na kiedy planuje kolejną sesję.  

Przewodniczący RM  odpowiedział, że na koniec stycznia, przed feriami.  

Pani Barbara Gil dopytała czy będzie to 27. stycznia, po czym wyjaśniła że potrzebuje 

dokładnej informacji, ponieważ Komisja Społeczna musi zająć się sprawami oświaty.  

Przewodniczący RM  odpowiedział, że jeżeli naczelnicy wydziałów zdążą przygotować 

wszystkie materiały do 20 stycznia, to wówczas 27 odbędzie się sesja.  

Pani Barbara Gil zaproponowała wstępny termin posiedzenia Komisji Społecznej na dzień  

20. stycznia.  

Pani Barbara Wierzbicka zwróciła się do Burmistrza przypominając, że na ostatniej sesji 

zwracała uwagę na chodnik od szczytu MBP, którym nie da się przejść z powodu stojącej 

wody.  

Burmistrz powiedział, że zanotował. 

Pani Barbara Gil głośno wyraziła poparcie dla sprawy przedstawionej przez  radną Wierzbicką. 

Pan Wiesław Rypiński poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji Budżetu  odbędzie się 

15-16 stycznia, a tematem będą śmieci.  

Pan Krzysztof Skrzyński zapytał czy istnieje możliwość pokazywania na TV, tego co RM 

proceduje, szczególnie dotyczy to nieruchomości.  

Burmistrz odpowiedział, że jest taka możliwość techniczna.  

Przewodniczący obrad poprosił o powstanie i w imieniu własnym,  radnych oraz Burmistrza 

złożył mieszkańcom życzenia z okazji nadchodzącego nowego roku.  

 

Po tym wypowiedział słowa: 

Zamykam XVI sesję Rady Miejskiej Sierpca. 

 

 

Na tym protokół zakończono, napisano, po przeczytaniu podpisano. 

 

Protokołowała        Przewodniczący obrad 

 

Dorota Żbikowska 


